
Legnica, dnia 27 października 2021 roku 

 

Maciej Kupaj 

Radny Rady Miejskiej Legnicy  

 

 

Szanowny Pan 

Tadeusz Krzakowski  

Prezydent Miasta Legnicy  

 

 

ZAPYTANIE 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

w nawiązaniu do dyskusji na sesji Rady Miejskiej Legnicy w sprawie częstego stosowania zapisu 

o odstąpieniu od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowny najmu lokalu użytkowego proszę 

o udzielenie odpowiedzi na poniższe pytania: 

1. Ile lokali użytkowych zostało wynajętych w roku 2020 w trybie przetargu? 

2. Ile lokali użytkowych zostało wynajętych w roku 2021 w trybie przetargu? 

3. Ile lokali użytkowych zostało wynajętych w roku 2020 ze zgodą Rady Miejskiej Legnicy na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy? 

4. Ile lokali użytkowych zostało wynajętych w roku 2021 ze zgodą Rady Miejskiej Legnicy na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy? 

 

 

 

Z poważaniem, 

 

 


